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Indiener: A. Weg (GroenLinks) 
 
Datum indiening vraag: 31 oktober 2018 
 
 

commissievergadering van: 31 oktober 2018 – commissie Bestuur en Ruimte                          
 
 

Formulering: 
 

Vraag: 
 
Naar aanleiding van de vrijwel raadsbreed aangenomen motie M 17-28  
d.d. 17 november 2017, de volgende vragen voor de rondvraag in de commissie 
Bestuur en Ruimte van 31 oktober 2018. 
 
 
1. Deze  motie geeft onder meer aan dat het college is verzocht om begin 2018 
een discussie met de nieuwe raad te voeren om kaders voor de duurzame inkoop van 
energie te stellen. lnkoop die aansluit bij ons energiebeleid. Van belang daarbij is dat 
het rendement opnieuw wordt geïnvesteerd in de regio.  
 
De discussie is in elk geval niet begin 2018 gevoerd. We blijken ook niet eens zoveel 
aan de kaders te kunnen veranderen, omdat het contract langer loopt. Alleen in de 
marge kan de raad nu wat invloed uitoefenen 
 
2. De motie geeft ook het volgende aan. 
Vanaf 1 januari 2020 de duurzame inkoop van energie zodanig te regelen dat deze 
aansluit bij de onder punt I gevoerde discussie. Dit kan dus eigenlijk maar heel 
marginaal. 
  
Uit onze fractie komt de volgende aanvullende informatie. 
Voorafgaand aan de motie is er uitgebreid navraag gedaan hoe het zit met de 
contracten die waren afgesloten via de Stedendriehoek met Gazprom en DVEP.  
 
Op de informatieavond is aangegeven dat de contracten tot 1 januari 2020 lopen, met 
stilzwijgende doorloop naar 2023. Maar opzeggen per 1 januari 2020 is mogelijk, mits 
dit gebeurt voor 1 januari 2019. 
Dan moet de raad in samenspraak met het college dus weten hoe hij een alternatief 
kan invullen. In ieder geval dient dit per 1 januari 2020 zodanig geregeld te zijn dat de 
marges (5%) in onze regio blijven. Dit vereist dus nieuwe kaders voor 1 januari 2019. 
  
• Graag hoor ik van het college of ik bovenstaande juist heb geïnterpreteerd; 
• Had de raad niet actief geïnformeerd moeten worden over het feit dat de 
discussie voor de zomer niet geagendeerd werd? 
• Kan het contract nog opgezegd worden? En kan dan dus de discussie over de 
kaders nog voor 1 januari 2019 gevoerd worden? 
 

Toelichting: 

1. In de rondvraag kunnen vragen gesteld worden die zich lenen voor een direct en kort 
antwoord. Ze moeten gaan over actuele zaken.  

2. De rondvraag moet 12 uur voor het begin van de vergadering bij de griffie ingediend 
zijn. 
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3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 

 
 

 
 
 


